
Správa Revíznej komisie Slovenského futsalu  

za obdobie od Konferencie Slovenského futsalu v septembri 2014 

Revízna komisia Slovenského futsalu (RK SF) dostala mandát vykonávať svoju činnosť na Konferencii SF v júni 2013. 

Svoju činnosť v zmysle článku 10 Stanov SF vykonáva počas doterajšieho obdobia v nasledovnom zložení: 

 Eva Šustrová - predseda RK SF, 

 Patrik Beer, Miroslav Berzedy, Gabriel Majerník - traja zástupcovia regionálnych združení SF,  

 Ladislav Križan - zástupca SFZ navrhnutý Výkonným výborom SFZ (od 19.10.2013, kedy VV SF dostal 

informáciu o ustanovení L. Križana za zástupcu SFZ v Revíznej komisii SF). 

Člen RK SF, zástupca SFZ, Ladislav Križan sa vzdal svojho členstva v júni 2015. Citácia zo zápisnice č. 07/15 zo 

zasadnutia VV SFZ konaného dňa 30. júna 2015 v Bratislave: 

K bodu 17: Informácia o vzdaní sa funkcie člena Revíznej komisie Slovenského futsalu za SFZ. Bod 

otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý informoval o 

písomnom vzdaní sa funkcie člena Revíznej komisie Slovenského futsalu za SFZ p. Ladislava Križana. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: VV SFZ berie na vedomie písomné vzdanie sa 

funkcie člena Revíznej komisie Slovenského futsalu za SFZ p. Ladislava Križana.  

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: Za – 11 Proti – 0 Zdržali sa hlasovania – 0  

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

SFZ nového člena RK SF dosiaľ nenavrhla, tzn. RK SF v súčasnosti pozostáva zo 4 členov. 

V zmysle Stanov SF do pôsobnosti RK SF patrí najmä: 

a) kontrolovať činnosť riadenia slovenského futsalu jeho orgánmi,  

b) kontrolovať dodržiavanie predpisov SF, SFZ, UEFA, FIFA a upozorňovať na zistené nedostatky, navrhovať 

opatrenia na ich odstránenie, 

c) kontrolovať finančné hospodárenie s prostriedkami SF, dbať o ich efektívne využívanie v súlade so 

schváleným rozpočtom SF, cieľmi a úlohami SF a predpismi SF, 

d) vykonávať kontroly podľa schváleného plánu a podľa požiadaviek KSF a na základe výsledkov kontroly 

vydávať príslušné rozhodnutia (stanovisko, odporúčanie) k dodržiavaniu stanov a ostatných predpisov SF 

a SFZ, 

e) dať podnet VV SF alebo KSF na zrušenie alebo zmenu rozhodnutia VV SF alebo iného orgánu SF, 

f) podávať na požiadanie stanovisko VV SF k dodržiavaniu efektívnosti a adresnosti finančných prostriedkov 

poskytnutých jednotlivým členom SF, 

g) predkladať návrhy na disciplinárne konanie, pozastavenie výkonu funkcie alebo na vylúčenie člena zo SF. 

V súvislosti s konaním výročnej Konferencie SF predkladáme Konferencii SF správu o svojej činnosti za uplynulé 

obdobie. Uvedomujeme si, že Konferencia SF 2014 s pripomienkou doplnenia zobrala na vedomie správu revíznej 

komisie v septembri 2014 z dôvodu, že dvaja členovia L.Križan a M.Berzedy namietali, že nemali možnosť detailne sa 

oboznámiť s účtovnouzávierkou a tak na návrh predsedu SF KSF zaviazala RK SF, aby po tom, čo sa títo členovia 

oboznámia s účtovnou závierkou, bola predložená delegátom KSF2014 elektronicky správa doplnená o názor týchto 

dvoch členov a delegáti sa k nej vyjadria elektronickým hlasovaním. RK SF žiaľ konštatuje, že doplnenie k revíznej 

správe zo septembra 2014 nebolo vypracované, pretože uvedení členovia nepredložili doplnenie a ani po viacerých 

komunikáciách neprejavili záujem o získanie doplňujúcich informácií, ktoré im údajne chýbali. Vzhľadom na to, že 

vtedajší člen L.Križan už nie je členom RK SF, je táto úloha nevykonateľná, a za Správu RK SF je nutné považovať 

správu predloženú konferencii v septembri 2014 v takej podobe, ako sa s ňou delegáti v rámci KSF2014 oboznámili. 

Podľa názoru troch členov RK SF však správa obsahovala všetky potrebné informácie a podľa osobného názoru 

predsedkyne RK SF konanie člena RK SF L.Križana smerovalo iba k účelovému vytvoreniu konfrontačného tónu na 

KSF 2014.  

Aj v druhom roku pôsobenia súčasnej RK SF boli predkladané podnety, bolo upozorňované na nedostatky,  boli 

predkladané odporúčania, požadované stanoviská. Predsedkyňa RK SF sa s výnimkou jedného zasadnutia zúčastnila 



všetkých ostatných zasadnutí Výkonného výboru Slovenského futsalu (VV SF), ostatní členovia RK SF si v tomto 

období nevyžiadali svoju osobnú účasť na zasadnutiach.  

Kontrola plnenia uznesení Konferencie SF zo septembra 2014 

1. Konferencia SF neprijala žiadne uznesenia, z ktorých by vyplývali nejaké konkrétne úlohy, s výnimkou už 

spomínanej správy RK SF. Keďže však KSF schválila zmeny v Stanovách SF, bolo potrebné zaregistrovať nové 

Stanovy SF schválené na Konferencii SF 2014. Táto úloha bola splnená v zákonnej lehote. RK SF tiež konštatuje, 

že bola zverejnená Zápisnica z Konferencie, vrátane všetkých správ prezentovaných na Konferencii, ako aj 

kompletný videozáznam z priebehu konferencie, a to prostredníctvom oficiálnej webstránky 

www.futsalslovakia.sk a webstránky SFZ www.futbalsfz.sk.. 

RK SF konštatuje riadne splnenie uznesení Konferencie SF z 20.septembra 2014, s výnimkou uznesenia o doplnení 

správy RK SF. 

Kontrola činnosti riadenia SF jeho orgánmi 

Členovia RK SF dôsledne počas celého uplynulého obdobia sledovali činnosti všetkých orgánov SF, či už ide o prácu 

VV SF, alebo o prácu odborných komisií - Komisie pre riadenie súťaží SF (Exekutívy) alebo Komisie mládeže SF. V 

samotnej práci orgánov nie je potrebné konštatovať žiadne závažné nedostatky, všetky orgány vykonávali svoju 

činnosti v súlade so Stanovami SF, Štatútom Komisie pre riadenie súťaží, ako aj v súlade s ďalšími známymi internými 

predpismi a športovými normami SF. Všetky zasadnutia boli uznášaniaschopné. Konkrétne konštatovania, závery, 

odporúčania sú uvedené v nasledujúcich analýzach činnosti VV SF a odborných komisií SF. 

Analýza záverov zasadnutí VV SF 

1. Na 14.zasadnutí VV SF v septembri 2014 sa VV SF prioritne zaoberal problémom, ktorý vznikol v súvislosti s 

prístupom hráčov klubu Slov-matic FOFO Bratislava k reprezentácii, ktorí odmietli reprezentovať bez 

adekvátneho odôvodnenia. RK SF sledoval vývoj tejto situácie a konštatuje, že VV SF konal v tejto súvislosti 

maximálne ústretovo, o čom svedčí aj neskoršie stretnutie so zástupcami hráčov na pôde SFZ v snahe dohodnúť 

sa s hráčmi na ďalšej komunikácii a spolupráci.  

2. Na 15. a 16.zasadnutí VV SF v októbri a novembri 2014, konaných pri príležitosti medzištátnych stretnutí s 

Ukrajinou a Slovinskom, sa VV SF zaoberal bežnými otázkami riadneho chodu organizácie, súťaží a 

reprezentácií. V priebehu sa nevyskytli žiadne problematické oblasti, do ktorých by bolo potrebné zo strany RK 

SF zasahovať. 

3. Na 17.zasadnutí VV SF v januári 2014, ktoré bolo zvolané mimoriadne, sa VV SF zaoberal konaním 

predstaviteľov SFZ súvisiacich s "e-mailovým" prevzatím A-reprezentácie pod riadenie SFZ. RK SF konštatuje, že 

kroky SFZ boli maximálne neštadardné, neodôvodnené a plne sa stotožňuje s opatreniami, ktoré v tejto téme 

realizovali členovia VV SF. RK SF konštatuje, že konanie predstaviteľov SFZ vážne narušilo vzťahy medzi SF a SFZ, 

čo sa významne negatívne podpísalo pod ďalšiu vzájomnú komunikáciu. RK SF konštatuje, že v tejto súvislosti 

boli zo strany predstaviteľov SFZ porušené najvyššie normy oboch organizácií - Stanovy SF aj Stanovy SFZ, 

ako aj ustanovenia Štatútu Komisie futsalu SFZ. RK SF sa kriticky stavia ku všetkým decembrovým 

udalostiam, ktoré vážne ovplyvnili autonómiu SF a štandardný proces riadenia futsalu na Slovensku. 

4. Na 18.zasadnutí VV SF vo februári 2014 sa RK SF zaujímala o vývoj situácie ohľadom decembrového konania 

predstaviteľov SFZ. RK SF na základe získaných informácií konštatuje hrubý zásah do ekonomiky SF zo strany 

zamestnancov SFZ, najmä čo sa týka vystavených objednávok a následných dodávateľských fakturácií za služby 

súvisiace s činnosťou A-reprezentácie v období január - marec 2015. RK SF priamo na zasadnutí požiadala 

predsedu SF o bezodkladnú realizáciu nevyhnutných krokov na štandardizáciu ekonomických procesov.  

5. Na 19.zasadnutí VV SF v marci 2014 VV SF predĺžil lehotu na editovanie údajov do ISSF pre 2.ligu regiónu 

východ, ktorá ani v závere súťažného ročníka nemala splnené základné kritériá štatútu 2.ligy. RK SF sa kriticky 

stavia k takémuto kroku. RK SF sa tiež opätovne zaujímala o vývoj situácie vo vzťahu SF-SFZ, ako aj o vývoj v 

oblasti finančného hospodárenia SF. 

6. Na 20.zasadnutí VV SF v apríli 2014 sa RK SF zaujímala prioritne o vysporiadanie záväzku voči dedičovi 

M.Grendára tak, ako sa na tom na základe rozhodnutia o dedičskom konaní uzniesol marcový VV SF. RK SF 

konštatuje, že záväzok 20.000 eur bol riadne vysporiadaný zo zdrojov dlhodobo viazaných na tento účel. S 

poľutovaním však RK SF prijala informáciu o krokoch oprávnenej osoby M.Grendára ml., ktorý ešte predtým ako 



informoval SF o nadobudnutí dedičstva, podal návrh na vykonanie exekúcie. RK SF vníma tento krok ako čisto 

účelový, ktorého hlavným cieľom je umelo navýšiť záväzok povinného o trovy právneho zastúpenia 

oprávneného v exekučnom konaní a najmä o trovy exekúcie povereného súdneho exekútora. RK SF sa priamo 

na zasadnutí stotožnila s realizáciou príslušných právnych krokov - vzniesť námietku voči začatiu exekúcie a 

podať súdu návrh na zastavenie exekúcie. RK SK sa stotožnila aj s rozhodnutím VV SF o vyčlenení majetku ako 

nepotrebného v prípade osobného automobilu WV Passat. RK SF sa tiež kriticky vyjadrila k ďalšiemu posunu 

termínu plnenia úlohy editovania údajov do ISSF pre 2.ligu regiónu východ, hoci súťaž už bola dávno ukončená. 

RK SF sa zaujímal aj o vyúčtovanie akcií A-reprezentácie počas obdobia január - marec 2015,  ktoré však zo 

strany SFZ ešte v tej dobe nebolo predložené. 

7. Na 21.zasadnutí VV SF v máji 2014 sa VV SF a RK SF aj za účasti generálneho sekretára SFZ J.Klimenta opätovne 

zaoberal organizačnou i finančnou otázkou súvisiacou s fungovaním A-reprezentácie v období január - marec 

2015, ako aj v ďalšom období. RK SF sa stotožnila s kritickým názorom členov VV SF na danú problematiku, ako 

aj na tému "vrátenia" A-reprezentácie do pôsobnosti SF bez finančného zabezpečenie ďalšieho obdobia. 

Kritický postoj RK SF zaujala aj v súvislosti s niektorými faktúrami objednávkovanými zo strany SFZ a upozornila 

na ich nedostatočnú vecnú kontrolu, keďže údaje uvedené napr. v prípade fakturácie dopravy určite nemôžu 

zodpovedať skutočnosti (fakturácia 147 hod. stojného!!!) a niektorým objednávkam a fakturáciam určite 

nepredchádzal hospodárny princíp výberu dodávateľa. Pritom poznamenala, že v prípade napr. uvedeného 

dopravcu nejde o prvý prípad takéhoto "zvláštneho" fakturovania. RK SF odporučila VV SF vypracovať analýzu 

nákladovosti spomínaného obdobia z pohľadu SF, nakoľko použitie 53 tis. eur v trojmesačnom období sa javilo 

ako zjavne neefektívne.  

8. Na 22.zasadnutí VV SF v júni 2014 okrem bežných otázok fungovania boli definované podmienky odmeňovania 

činnosti hráčov a členov realizačných tímov slovenských futsalových reprezentácií, s čím sa procesne RK SF 

priamo na zasadnutí stotožnila, rovnako ako aj s oficiálnym stanoviskom a výzvou VV SF voči SFZ ohľadom 

predchádzajúcich udalostí a ohľadom prevzatia zodpovednosti za realizované kroky zamestnancov SFZ. 

RK SF konštatuje, že členovia VV SF v prevažnej miere plnili svoje uznesenia v stanovených lehotách. Sú však aj 

prípady, kedy uznesenia neboli včas splnené a bola posunutá, resp. viacnásobne posúvaná, ich lehota splnenia. 

Nevyskytli sa uznesenia, ktoré by neboli splnené vôbec. RK SF nepovažuje tieto procesné pochybenia za závažné, 

okrem úlohy editovania údajov do ISSF pre 2.ligu regiónu východ. Posun termínu splnenia až do obdobia po 

skončení súťaže je neprijateľný a RK SF navrhuje, aby v nastávajúcom ročníku boli jasne definované kritériá 

všetkých súťaží a aby tieto vopred stanovené "pravidlá hry" aj boli všetkými orgánmi riadne dodržiavané.  

RK SF súčasne berie na vedomie snahu členov VV SF o nápravu stavu spôsobeného neštandardným konaním SFZ, 

ktoré zásadne porušilo nielen elementárne pravidlá riadenia futsalu v SR, ale najmä bolo v zásadnom rozpore so 

stanovami oboch organizácií. RK SF sa plne stotožňuje so všetkými prijatými opatreniami v tejto oblasti, ktoré 

bude naďalej dôsledne monitorovať.  

Analýza záverov z konaní odborných komisií 

1. Na 19.zasadnutí VV SF sa RK SF oboznámila s informáciou Exekutívy SF o konaní prvého licenčného seminára 

rozhodcov organizovaného v spolupráci so SAŠŠ, ktorá má akreditáciu MŠVVaŠ SR pre I., II. a III. kvalifikačný 

stupeň rozhodcu futsalu. RK SF sa stotožnila s informáciou, že licenčný seminár je určený ako povinný pre ďalšie 

pôsobenie rozhodcov v súťažiach 1.SLF a 2.SLF, ako aj s príspevkom SF na vzdelávanie rozhodcov na tomto 

seminári vo výške 15 eur na rozhodcu. 

2. RK SF pozorne sledovala diskusiu o posunutí riadiaceho vplyvu SF o jednu úroveň nižšie tak, ako to odsúhlasila 

Konferencia SF v septembri 2014 a diskusiu o hľadaní najvhodnejšieho modelu prijateľného pre všetky regóny s 

cieľom zjednotenia riadenia dvoch najvyšších súťaží na Slovensku. RK SF konštatuje, že stále nedošlo ku 

konsenzu všetkých zástupcov regiónov, keďže pre regióny Bratislava a Východ sú akékoľvek zmeny 

neprijateľné. 

3. Na 20. aprílovom zasadnutí VV SF predseda Exekutívy SF M.Kubinec informoval o písomnom vzdaní sa členstva 

Róberta Číka - zástupcu klubov - v Exekutíve SF. VV SF v súlade so Štatútom Exekutívy SF zobral na vedomie 

vzdanie sa členstva R.Číka a stotožnil sa s návrhom M.Kubinca, aby do konca sezóny 2014-2015 už nebolo 

členstvo v Exekutíve SF doplňované. RK SF súhlasila s takýmto krokom a súčasne odporučila po skončení 

súťažného ročníka zaoberať sa doplnením členstva v Exekutíve zo strany klubov 1. a 2.SLF. 



4. RK SF v apríli 2015 s poľutovaním prijala informáciu, že M.Berzedy sa vzdal členstva v RK SFZ, kde bol členom za 

SF. RK SF odporučila, aby sa novým členom RK SFZ za futsal zaoberala Konferencia SF 2015. 

5. RK SF sa stotožnila s hodnotením VV SF ohľadom činnosti Komisie pre riadenie súťaží SF (Exekutíva SF) v 

súťažnom ročníku 2014-2015, ktorý sa kriticky vyjadril k niektorým oblastiam práce, keď nie všetky činnosti boli 

v zmysle Štatútu Exekutívy SF podľa názoru členov VV SF dostatočne zrealizované. Najväčšie výhrady boli 

smerované k činnosti gestora povereného VV SF (T.Nagy), ktorý svoju úlohu "sprostredkovateľa" medzi VV SF a 

Exekutívou SF nesplnil a tak VV SF rozhodol o jeho odvolaní a do funkcie gestora schválil L.Bereca. RK SF sa s 

týmito krokmi plne stotožnila. RK SF kritizovala zloženie Exekutívy SF pre oblasť riadenia rozhodcov a 

odporučila, aby súčasťou Exekutívy SF nemohli byť rozhodcovia aktívni v 1.SLF a 2.SLF, nakoľko rozhodovacia 

činnosť v tejto oblasti (najmä delegovanie a hodnotenie rozhodcov) nie je zlučiteľná s aktívnou činnosťou 

rozhodcu na danej úrovni riadenia. VV SF sa stotožnil s týmto návrhom a odporučil predsedovi Exekutívy SF 

zmeniť v tomto smere zloženie tohto orgánu počnúc súťažným ročníkom 2015-2016.  

RK SF konštatuje, že všetky závery odborných komisií boli v súlade so všetkými normami, ktorými sa v súčasnosti 

riadi SF. RK SF konštatuje, že informovanosť futsalovej verejnosti z týchto orgánov je prostredníctvom úradných 

správ a správ o činnosti na dobrej úrovni. RK SF však odporúča predsedovi Exekutívy SF dôslednejšie plnenie 

niektorých povinností vyplývajúcich zo Štatútu Exekutívy SF a súčasne odporúča VV SF novelizáciu tejto normy, 

ako aj doplnenie v oblasti práv a povinnosti gestora. 

RK SF oceňuje postupný proces novelizácie všetkých noriem SF, konštatuje kvalitnú prípravu noriem, ako aj 

samotný proces spracovania, keď v rámci procesu sú v postupných pripomienkovacích konaniach využívané nielen 

pripomienky členov VV SF, ale aj členov regionálnych združení SF, ako aj širokej futsalovej verejnosti. 

 

Kontrola hospodárenia SF 

1. RK SF počas celého obdobia monitorovala všetky dostupné informácie ohľadom finančnej situácie a finančného 

riadenia SF. RK SF oceňuje a stotožňuje sa so všetkými krokmi, ktoré boli zo strany predsedu SF a VV SF urobené 

v oblasti finančného riadenia organizácie. RK SF nezistila žiadne porušenie zásad finančnej disciplíny zo strany 

predsedu či členov VV SF. RK SF oceňuje všetky kroky, ktoré VV SF urobil v snahe o konsolidáciu finančných 

vzťahov organizácie. RK SF vysoko pozitívne hodnotí proces znižovania hodnoty obchodných záväzkov SF pri 

súčasnej realizácii všetkých plánovaných podujatí, keď sa k 31.12.2014 táto hodnota oproti hodnote k 

závierkovému dňu 31.7.2014 znížila o cca 24 tis. eur, a to pri súčasnej realizácii všetkých plánovaných podujatí.  

2. RK SF konštatuje dostatočnú informovanosť vo finančnej oblasti, VV SF dokázal vždy dostatočne vyjsť v ústrety 

v predkladaní informácií. RK SF oceňuje zásadné zmeny v tejto oblasti, keďže VV SF v ktoromkoľvek okamihu 

pozná stav hospodárenia organizácie, či už ide o stav záväzkov, hodnotu použitých či očakávaných príjmov, 

alebo ďalších ekonomických informácií. 

3. RK SF je oboznámená aj s procesom vysporiadania záväzku voči zosnulému M.Grendárovi st., ktorá bola riadne 

vyposporiadaná po skončení dedičského konania. RK SF sa v tejto súvislosti stotožňuje s realizáciou príslušných 

právnych krokov - vznesenie námietky voči začatiu exekúcie a podanie návrhu na zastavenie exekúcie, ktorú 

účelovo vyvolal oprávnený dedič M.Grendár ml.. 

4. RK SF počas uplynulého obdobia monitorovala vykonanie závierkových prác za dve účtovné obdobia - 

účtovného obdobia od 1.7.2013 do 31.7.2014 s podaním daňového priznania k 30.10.2014 a skráteného 

účtovného obdobia od 1.8.2014 do 31.12.2014 s podaním daňového priznania k 31.3.2015, ako aj informácie z 

aktuálne prebiehajúceho účtovného obdobia od 1.1.2015 do 31.12.2015. RK SF z predloženej účtovnej závierky 

k 31.12.2014 a z predložených priebežných informácií z roku 2015 konštatuje, že: 

 stav hospodárenia prezentovaný na KSF v septembri 2014 prostredníctvom predloženého výkazu o majetku 

a záväzkoch a výkazu o príjmoch a výdavkoch sa ku dňu podania daňového priznania k 30.10.2014 nezmenil 

a všetky údaje boli totožné s údajmi prezentovanými na KSF 2014, 

 v období 1.8. - 31.12.2014 SF hospodáril so ziskom 5.941 eur pri príjmoch 81 800 eur, 

 SF znížil stavu záväzkov k 31.12.2014 oproti stavu k 31.7.2015 zo 67.763 eur na 43.933 eur, 

 stav finančných prostriedkov na bankových účtoch k 31.12.2014 bol 15.596 eur, 

 v aktuálne prebiehajúcom účtovnom období začínajúcom 1.1.2015 hospodáril SF do 31.8.2015  s príjmami 

119.150 eur, z ktorých však viac ako 50.000 eur musel vynaložiť v 1.štvrťroku 2015 na základe objednávok 



SFZ v súvislosti s A-reprezentáciou (analýzou príslušných dodávateľských vzťahov bolo zistené, že SF by túto 

časť roka financoval o cca 15 tis. eur lacnejšie), 

 stav záväzkov k 31.8.2015 je vo výške 1.500 eur z roku 2014 (780 eur voči 2 fyzickým osobám, ktoré boli v 

minulosti členmi realizačného tímu A-reprezentácie, zvyšok sú obchodné záväzky, ktoré však SF rozporuje v 

súdnom konaní voči spoločnosti Sport&Art, s.r.o.), 7.055 eur z roku 2015 (bežné obchodné záväzky z 

aktuálneho obdobia v lehote splatnosti, príp. mierne po lehote splatnosti) a 5.000 eur voči členom VV SF, 

 SF neeviduje žiadne záväzky voči hráčom, rozhodcom, či delegátom, 

 SF očakáva do konca roku 2015 príjmy vo výške cca 58 tis. eur pri aktuálnom stave na bankových účtoch 44 

tis. eur. 

RK SF konštatuje, že SF hospodáril v uvedenom období maximálne efektívne, keď bez výraznejšieho 

negatívneho zásahu do športového programu dokázal konsolidovať a vysporiadať svoje záväzky, čím v podstate 

v predstihu splnil svoj verejný prísľub prezentovaný na Konferencii SF 2014. Zníženie záväzkov bolo dosiahnuté 

najmä dôsledným prístupom k riadeniu dodávateľských vzťahov, hoci v tomto procese musel na začiatku roku 

2015 čeliť hrubému negatívnemu zásahu spôsobeného objednávkovaním dodávateľov zo strany zamestnancov 

SFZ. 

5. RK SF kontrolovala dodržanie účtovných zásad podľa zákona o účtovníctve a konštatuje bezchybné spracovanie. 

RK SF konštatuje správnosť účtovania a riadne plnenie si zákonných povinností súvisiacich s podaním daňového 

priznania a vykonaním účtovnej závierky k 31.7.2014 a 31.12.2014, keď všetky závierkové práce a povinnosti voči 

daňovým orgánom boli vykonané riadne v zákonných lehotách. RK SF konštatuje vo všetkých prípadoch počas 

celého obdobia zodpovedný prístup, hospodárne a transparentné nakladanie so zverenými finančnými 

prostriedkami, keď väčšina dodávateľských vzťahov bola riešená dôsledným vopred vykonaným prieskumom trhu 

s cieľom dosiahnutia maximálnej úspory pri adekvátnej kvalite poskytovaných služieb a obstarávaných tovarov. V 

účtovníctve sú podklady dostatočne odkontrolované v rámci interného obehu účtovných dokladov. RK SF 

konštatuje, že všetky hospodárske konania sú v súlade nielen so Stanovami SF, ale aj s bežnými pravidlami 

riadneho hospodárenia neziskovej organizácie. RK SF odporúča dokončiť konsolidačné opatrenia v oblasti 

minimalizácie nákladov, ale aj pokračovať v efektívnom riadení a  dodržiavaní stanovených organizačných 

opatrení zabezpečujúcich transparentný obeh účtovných dokladov. RK SF oceňuje, že už počas roku 2015 

dochádza k realizácii nielen úsporných, ale aj "investičných" zámerov (zamestnanie vlastného pracovníka, 

doplnenie materiálového vybavenia). 

V Prievidzi, 10.9.2015 

Mgr. Eva Mjartan Šustrová 

predseda RK SF 


